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Vedoucí kolotoče Čvc 20, 2023

Evropská komise má na stole návrh a doporučení
vědecké rady, aby zavedla v EU plošné daně na
veškeré červené a rovněž zpracované maso s cílem
vytvořit fond, ze kterého budou financovány potraviny
pro chudé rodiny! Hlavní komponenta pro zavedení
nepodmíněného příjmu je tady a lidem se mají dávat na
stůl náhražky z rostlin nahrazující maso! Nikdo to jíst
nebude, takže fond pro financování nepodmíněného
příjmu bude tučně financovaný a již brzy bude v
provozu!
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Evropská komise má na stole návrh a doporučení vědecké rady, aby zavedla v EU
plošné daně na veškeré červené a rovněž zpracované maso s cílem vytvořit fond,
ze kterého budou financovány potraviny pro chudé rodiny! Hlavní komponenta pro
zavedení nepodmíněného příjmu je tady a lidem se mají dávat na stůl náhražky z
rostlin nahrazující maso! Nikdo to jíst nebude, takže fond pro financování
nepodmíněného příjmu bude tučně financovaný a již brzy bude v provozu!

A je to tady! Počátkem července dostala Evropská komise na stůl
doporučení poradenské potravinářské rady složené z vědců, aby
zavedla v EU plošné daně na veškeré červené a rovněž zpracované
maso. Toto maso a výrobky z něj jsou podle vědců nezdravé a
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“neudržitelné” v delším horizontu, zvířata určená pro masný chov prý
ohrožují planetu produkcí dusíku a metanu, takž stáda skotu a
prasat je potřeba snížit, abychom prý pomohli planetě.

Tyhle kecy jsou samozřejmě lež jako věž a jde o sprostou a brutální
záminku, doslova jako z dílny lichvářů. Spousta lidí věří tomu, že
tyhle nesmysly s emisemi a ekologií dělají politici z lásky k lidu,
aby lidi ochránili, aby lidé byli zdraví atd. Nic není vzdálenějšího
pravdě. Ve skutečnosti na světě je tolik nezdravých věcí, které
škodí, ale nikdo je nezakáže. A proč? Protože ty věci generují tučné
daňově příjmy pro stát! To je skutečný důvod uvalování daní na věci,
bez kterých si lidé neumí představit spokojený život, takže si je
neodpustí a budou je kupovat i dál, i přes vysoké zdanění.

Evropská komise

Proto nikdo nezakáže prodeje cigaret, ani tvrdého alkoholu, protože
spotřební daně přinášejí obrovské zisky. Stejně proto není zakázán
cukr, který je třeba už předmětem daně v Polsku. Jenže, to není nic
v porovnání s tím, jaká obrovská spotřeba v západním světě je
generována okolo červeného masa a zpracovaného
masa. Červeným masem se myslí především maso vepřové, hovězí,
skopové, telecí a jehněčí. Zpracovaným masem se myslí výrobky z
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těchto mas, především salámy, šunky, párky, klobásy, buřty, slaniny
atd. Uvalení daní na toto maso a na výrobky z něj by začaly
generovat v EU obrovské peníze, mamutí fond.

Evropská komise chce uvalit daně na červené maso a výtěžek z daní přerozdělí sociálně slabším v
EU. Počátek realizace UBI

A představte si, že Evropská komise již uvedla, co s těmi výtěžky z
daní chce udělat. Chce je přerozdělit na poskytnutí potravin chudým
rodinám! A co to je? Má to něco společného s ekologií? Ne! Je to
pouze mechanismus, jak z lidí v EU pod záminkou “nezdravosti”
červeného masa vytáhnout další daně a z těch peněz potom
financovat sociální programy v celé EU, jejíž obyvatelstvo rapidně
chudne. Je to nástroj na zavedení nepodmíněného příjmu v EU v
blízké budoucnosti! Podívejte se, co o návrhu poradců EU napsal
[1] irský Independent:

Skupina špičkových vědců z celé Evropy doporučila Evropské
komisi, aby zavedla vysoké daně na červené a zpracované maso.
Odborníci doporučují přidat více rostlinných alternativ a vybízejí
Komisi, aby tato opatření zavedla jako povinná.

Rada přichází v reakci na žádost kolegia komisařů mechanismu
vědeckého poradenství, aby poskytla informace pro revizi strategie
Farm to Fork.

Odborníci naznačují, že nadměrnou spotřebu “neudržitelných a
nezdravých výrobků” lze účinně snížit s minimálními náklady pro
společnost, pokud se na ně uplatní dostatečně vysoké daňové
sazby. “Výnosy z tohoto zdanění by měly být využity ke snížení
nerovností v přístupu k potravinám jejich přerozdělením
domácnostem s nízkými příjmy na základě cílených
potravinových dotací,“ uvádí se ve zprávě.

Doporučení byla předána Komisi minulý týden, včetně doporučení
zavést daň z produkce masa. Navrhuje se, aby toto opatření bylo
spojeno se souvisejícími emisemi skleníkových plynů, a to na
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základě stávajících systémů snižování emisí, jako je systém
obchodování s emisemi a mechanismus úpravy hranic uhlíku.

“Aby Evropa dosáhla svých cílů v oblasti zdraví a udržitelnosti, musí
se změnit způsob výroby, distribuce a spotřeby potravin, což nelze
ponechat zcela na spotřebiteli,” uvedl profesor Eric Lambin, hlavní
vědecký poradce Komise.

Kromě daně z masa doporučují poradci řadu opatření založených na
důkazech, která by podporovala výběr zdravých a udržitelných
potravin. Zdůrazňují, že zdravé a udržitelné potraviny si lidé
častěji vybírají, pokud jsou vystaveny na viditelných místech.

“Reklama na potraviny, které jsou při pravidelné konzumaci nezdravé
nebo neudržitelné, by měla být omezena. Dobrovolné kodexy
chování v této oblasti nebyly účinné,” uvedli.

“Snížení obsahu nezdravých tuků, cukru a soli a přidání více
rostlinných alternativ může být užitečné, ale pouze pokud budou tato
opatření povinná a komplexní. “Důkazy ukazují, že minulé
dobrovolné dohody měly jen omezený účinek.” Vědci doporučili
zavést povinnost nabízet rostlinná jídla v kolektivních jídelnách
financovaných z veřejných zdrojů.

Nepodmíněný příjem vyžaduje uskromnění populace a snížení spotřeby potravin s vysokými
nákladovými vstupy

Takže vidíte, jak to mají dokonale vymyšlené. Lidem chtějí dát na
stůl náhražky masa z rostlin, čímž se nemyslí nic jiného než sója,
která je tak hnusná, že samozřejmě nikdo výrobky ze sóji nejí, pokud
neumírá hladem. Dále se tím myslí kukuřice. A zbavit jídla tuků,
cukrů a soli? Soli? To jako fakt? Nikdo jim to jíst nebude, to je jasné.
Ale když je to jasné, proč to zavádí? Odpověď má jedno slovo:
Daně! A to není daleko. Zejména ne v EU, kde se podobně jako v
Rusku chystá zavedení CBDC, tedy digitálního eura, které nepůjde
vybrat do hotovosti, kdy člověk prostě bude mít nastavený na
digitální peněžence limit CO2 a NOx, kolik uhlíku a dusíku může
vyprodukovat svými nákupy potravin.
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Prázdné potravinové regály v Holandsku po vypuknutí protestů farmářů
proti vybíjení stád skotu z příkazu globalistické vlády

Takže globalisté donutí lidi konzumovat méně masa a to málo, které
budou konzumovat, bude zatíženo vysokými emisními daněmi.
Protože nikdo nebude sóju a rostlinky chroupat dobrovolně,
výnosy z daní uvalených na emisní maso budou obrovské a z
těch fondů, které vzniknou výběrem z daní na maso a masné
výrobky, se budou v první fázi financovat sociální programy na
udržení sociálního smíru v nově vznikajících chudinských ghettech
po celé Evropě, a později bude fond transformovaný jako zdroj pro
platby nepodmíněných příjmů.

Zbytnost lidské pracovní síly si vyžádá nepodmíněný příjem jako nástroj na uchování sociálního smíru

K zavedení nepodmíněných příjmů je ale potřeba naučit lidi jíst více
rostlinné stravy, více sóji, více chaluh a mořských řas, samozřejmě
různě poupravované, aby na vstupu ekonomické rovnice
nepodmíněného příjmu byly nižší náklady, než budou náklady na
realizaci nepodmíněného příjmu. Výroba 1 kg masa je na vstupu do
systému nepodmíněného příjmu definována dejme tomu sumou 170
Kč, ale nepodmíněný příjem bude mít dostatek financí pouze na
pokrytí např. 58 Kč na energetický kilogram. Energetický kilogram
označuje 1 kilogram potravin s určitou energií a cenu za tento
kilogram.
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Plně robotizovaný závod

Aby nepodmíněný příjem nezkrachoval dříve, než vůbec začne,
je potřeba převychovat obyvatelstvo na rostlinnou stranu, která
má nižší náklady, které se pohodlně na vstupech dostanou pod
58 Kč na energetický kilogram. Doufám, že to chápete, jak to
vysvětluji. Je důležité, abyste to pochopili. Není totiž možné zavést
UBI (Universal Basic Income – Nepodmíněný základní příjem) za
současné situace vysokých cen potravin a současného blahobytu a
spotřeby. Ekonomická rovnice UBI, tedy přerozdělovací rovnice, by
nefungovala, ten projekt by zbankrotoval, resp. nejprve by se stal
deficitním a poté by zbankrotoval.

Fyzickou práci lidí nahradí robotické a autonomní systémy, intelektuální práci nahradí umělé
inteligence

Většina populace v budoucnu přijde o práci, lidská práce bude
zbytná a nahrazená. Fyzickou práci nahrazují robotické a autonomní
systémy a intelektuální práci nahrazuje umělá inteligence. O práci
přicházejí zaměstnanci úřadů, firem, telefonických center, jejich práci
přebírají umělé inteligence. Z obchodů mizí pokladní za kasou a
nahrazují je samoobslužné systémy.
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Objevují se první obchody bez personálu, bez obsluhy, do kterých
člověk vstupuje sám a po ověření digitální identity. Lidská pracovní
síla se postupně stává zbytnou. Jenže, co udělat se stovkami
milionů lidí bez práce? Nemůžou zůstat bez příjmu, to by vedlo
k sociálnímu rozvratu a k třídním povstáním. Takže, musí být pro
ty lidi zajištěn příjem bez práce, a to je právě projekt UBI. Peníze na
jeho provoz se budou získávat z velice komplikovaného
systému Superdaní, což je plán na kompletní zdanění všeho a
všech takovým způsobem, aby se tomu nešlo vyhnout.

Digitální euro se brzy začne rovněž testovat, podobně jako dolar a rubl

Proto se zavádí digitální měny CBDC, kde transakce bude provádět
centrální banka a bude moci kdykoliv uvalit daně na tyto digitální
účty a nikdo se jim nebude moci vyhnout, protože digitální peníze
není možné převést na hotovost a vybrat z účtu. Budou zavedeny
uhlíkové, dusíkové, emisní a solidární daně. Půjde o přímou
daňovou zátěž.

Dojde k uvalení i nepřímých daní na zboží a služby, nejprve na
červené maso a zpracované maso, později na veškeré živočišné
maso, tedy i drůbeží. Daně budou uvaleny i na tuky, cukry a soli,
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protože jde o komodity, bez kterých se člověk neobejde, a proto
výnosy z daní budou obrovské. Jak chcete vařit bez soli, nebo péct
dobroty bez cukru, nebo smažit bez tuků? Kromě toho bude i na
potraviny uvalena nepřímá uhlíková daň, v případě masných výrobků
půjde o zmíněné daně na maso a zpracované maso.

Systém UBI je v podstatě systémem UNRRA, ale zavedený napořád a natrvalo!

Tím vznikne systém Superdaní, kterým se nepůjde vyhnout. Nepůjde
stáhnout peníze z digitálního účtu, abyste se vyhnuli přímým daním
na účtu. A nepůjde se vyhnout ani nepřímým daním z potravin a
zboží, protože daně budou započteny již do ceny. potravin. Z tohoto
systému Superdaně tak vznikne mamutí přerozdělovací fond, ze
kterého bude financován UBI.

Aby ale fond nezkrachoval, musí být nákladové vstupy na 1
energetický kilogram potravin nižší, než jsou náklady UBI na udržení
1 člověka naživu a v klidu, aby nedošlo k sociálním nepokojů. Lidem
tak nebude maso úplně odebráno, ale nebude ho moci být tolik,
protože ekonomická rovnice UBI by to finančně neutáhla. Proto
vznikají v EU programy na odchod od masa a současně projekty na
propagaci konzumace rostlinné stravy. Nemá to nic společného s
péčí globalistů o vaše zdraví!

Program digitální identity EU je přímo navázaný na projekt digitálního
eura a nepodmíněného příjmu
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Je to jen snaha o snížení vstupních potravinových nákladů v
populaci s cílem realizace UBI. Vlastně to není nic nového. Po II. sv.
válce to už jednou fungovalo. Systém UNRRA – Potravinová pomoc
Spojených národů poválečné Evropě, což byl nepodmíněný
potravinový přídělový systém. Každá osoba měla přiděleno, kolik
masa může dostat, kolik cukru, kolik tuků, kolik soli, kolik mouky,
kolik konzerv, kolik párů bot, kolik košil a kalhot, aby se prostě
ekonomická rovnice nezhroutila.

Rozdíl je v tom, že UNRRA byl krátkodobý program, zatímco UBI
se má stát permanentním řešením Brave New World na sociální
smír stovek milionů lidí, nejprve s mizerně placenou prací, a
později zcela bez práce. Globalčiky se zkrátka nezastaví. Začnou lidi
učit, jak se uskromňovat, aby přerozdělování v EU mohlo fungovat
jako v poválečném období, ale natrvalo. Total Control populace, co
nakupuje, kolik nakupuje, co jí a co spotřebovává, aby se
přerozdělovací kasa Velkého bratra nepoložila! To je skutečný důvod
introdukce červů, hmyzu a rostlin do hromadné konzumace v
západní civilizaci pod záminkou ekologie a zdraví!

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní
žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 9. rokem děláme,
pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné
páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli
přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte
prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé
darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,
tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se
počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 29% z cílové sumy
a do konce měsíce zbývá 10 dní. Přispět můžete bankovním
převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

https://aeronet.news/donate/
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Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce
může pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a
nemělo by to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš
server je tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem
děkujeme!
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